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CATHOLIC RELIEF SERVICES.



  

	Tender No. 26-002
	مناقصة رقم : 26-002

	Name of Tender: 
maintenance work inside the Special Needs centers/school.
Submission Deadline: 
Wednesday, December 17, 2025
For further information please contact:

egypt_procurement@crs.org  
	اسم العطاء: أعمال الصيانة داخل مراكز/مدارس ذوي الاحتياجات الخاصة.
اخر موعد لتسليم العطاء:
الاربعاء الموافق 17 ديسمبر 2025     
لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع:

egypt_procurement@crs.org  


	CRS Egypt is looking for companies to provide the services shown in Attachment Scope of Work (SoW) at a competitive price and high quality. 

General Requirements 
1. Must be registered to conduct business and be in compliance with federal government tax regulations in Egypt.
2. Experience  in supplying similar items to International Organizations, Non-Governmental Organizations, or large private companies will be an advantage.  
3. CRS retains its to reject, cancel, negotiate, amend, split, and accept any offer, without consideration of the lowest offer. 
4. This is an invitation to vendors and is not a promise or obligation that CRS will contract with suppliers through the submitted offers.
5. The companies interested in applying can visit CRS office located in Maadi, Street 106, Building No. 34 on Wednesday December 10th 2025 at 12:00 PM to clarify the bidding requirements and answer any inquiries related to the submission
	هيئة الإغاثة الكاثوليكية  مصر تبحث عن شركات مختصين بتوفير الخدمات  المشار إليها فى نطاق الاعمال المرفق  بأسعار منافسة وبجودة عالية.
متطلبات عامة:
1 . يجب أن يكون مسجلا لإجراء الأعمال التجارية مع ما يتوافق  ولوائح الضرائب الحكومية في مصر . 
2 . الخبرة في اعمال مشابهة  مشابهة  مع المنظمات الدولية، المنظمات الغير حكومية، أو  الشركات الكبيرة الخاصة ستكون ميزة اضافية.
3 . تحتفظ هيئة الاغاثة الكاثوليكية بحقها في رفض، إلغاء، التفاوض، تعديل، تجزئة وقبول أي عرض، دون النظر الى أدنى عرض.
4. هذه دعوة للموردين وليس وعد أو التزام من هيئة الإغاثة  الكاثوليكية للتعاقد مع الموردين من خلال العروض المقدمة.
5. للشركات المهتمين بالتقديم الحضور الى مكتب الهيئة الكائن  في 34 شارع 106 ، المعادى   يوم الاربعاء الموافق 10 ديسمبر 2025  الساعة 12 ظهرأ لتوضيح متطلبات العطاءات و الاجابة على اي استفسارات تخص التقديم .


	Tender Schedule
	
	
	الجدول الزمنى للمناقصه 

	Newspaper Advertisement
	28- November -2025
	28 نوفمبر -2025
	الاعلان  فى الجريده الرسميه 

	Request the Tender info via email
	From 28 November- to 4 December -2025
	من 28 نوفمبر الى 4 ديسمبر -2025 
	طلب  بيانات المناقصه 

	Faisal , Haram & October Schools Visit 
	TBD
	يتم التنسيق مسبقاً 
	زيارة مدارس فيصل 

	Shoubra & Nasr City schools visit 
	TBD
	يتم التنسيق مسبقاً
	زيارة مدارس  ارض اللواء

	Obbour Schools Visit 
	TBD 
	يتم التنسيق مسبقاً
	زيارة مدارس عين شمس

	Q&A Session 
	10-December -2025
	10 ديسمبر -2025
	جلسة استفسارات 

	Deadline to receive offers ( 2 Envelopes Financial & Technical)
	17- December -2025
	17 ديسمبر -2025
	تقديم عروض السعر فى مظروفين مغلقين ( فنى و مالى) 


	Bid Requirements 
Offers that do not meet the following will be automatically rejected regardless of price:
	معلومات ملء  العطاء

سوف يتم رفض أي عطاء لا يلتزم بالشروط أدناه بغض النظر عن السعر:

	1. Offers must be received before the stated deadline. 
	1. سيتم رفض أي طلب يقدم بعد التاريخ والوقت المحدد لقبول العطاءات.

	2. Offers must include all information requested. 
	2. يجب أن تتضمن العروض جميع المعلومات المطلوبة.

	3. Offers must be clean & clear. The vendor should sign and stamp next to handwritten corrections or corrections made with whiteout.  
	3. العروض يجب أن تكون نظيفة وواضحة، يجب التوقيع والختم في مكان أي تصحيح يدوي أو باستخدام قلم التصحيح الابيض. 

	4. Offers must be complete, signed on a clear date, and stamped on all pages.
5. The bidder must deposit with the Authority, upon submitting the bid, the initial guarantee 2% of the tender value. This can be submitted by an acceptable check, or by an unconditional bank guarantee letter valid for 90 days. Please note that any bid not accompanied by the initial guarantee will not be considered.
	4. يجب أن تكون العروض كاملة من جميع الجوانب، موقعة بتاريخ واضح ومختومة على جميع الصفحات.
5. يجب على مقدم العطاء أن يودع لدى الهيئة عند تقديم العطاء التامين الابتدائي 2% من قيمة العطاء بشيك مقبول الدفع أو بخطاب ضمان بنكي غير مشروط وساري المفعول لمدة 90 يوم ولن يلتفت الى العطاء الغير مصحوب بالتامين الابتدائي . 




	Bid Delivery Instructions: 

The technical and financial envelopes shall be submitted no later than Thursday, December 17, 2025, at the CRS main office, Located at 34 street 106, Maadi, Cairo, before 4:00 PM.

After this time, no bids or amendments, whether by increase or decrease, will be considered, regardless of whether they exist.

The CRS has the right to cancel the tender in whole or in part, without giving any reasons.
	تعليمات تسليم العطاء: 

يسلم المظروف الفنى والمظروف المالى المغلق في موعد اقصاه يوم الاربعاء الموافق  17 ديسمبر 2025 فى مكتب الهيئة  الرئيسى الكائن في 24 شارع 106 حدائق المعادى -  القاهرة   وذلك قبل الساعة الرابعه عصراً. 
ولا يلتفت إلى اى عطاء أو تعديل فيه بالزيادة أو النقصان بعد هذا الميعاد ومهما كانت الأسباب.  
للهيئة الحق في إلغاء المناقصة كليا أو جزئيا دون ابدأ اي اسباب . 



	Past Performance / References List



	#
	Name of Client
	Description of Service Provided
	Contact Information of Client

(Name, Title)
	Contact Information of Client

(Email, Phone)
	Duration/Period of Service
	Estimate Contract Amount

	1
	
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	
	

	4
	
	
	
	
	
	

	5
	
	
	
	
	
	


	Please fill in the required information below and sign and stamp this page. NOTE: Filling this table completely and providing copies of the required documents mentioned is MANDATORY.  Offers that do not include this table or have incomplete information or missing attachments will be rejected. 

يرجى ملء المعلومات المطلوبة أدناه والتوقيع وختم هذه الصفحة. ملاحظة: ملء هذا الجدول بالكامل وتقديم نسخ من المستندات المطلوبة المذكورة هو إلزامي. سيتم رفض العروض التي لا تتضمن هذا الجدول أو التي تحتوي على معلومات غير كاملة أو مرفقات مفقودة

	Company’s legal name:
أسم الشركة :
	

	
	

	Legal address: 

العنوان الثابت:
	

	Telephone Number:

رقم الهاتف:
	

	Email: 
عنوان البريد الإلكتروني:
	

	Representative/Owner Name
اسم المالك / الممثل:
	

	Business Certificate Registration Number:

رقم تسجيل شهادة العمل:
	

	Tax Registration Number:

رقم التسجيل الضريبي:
	

	Do you have partnerships with any other entities (such as shared management/staff/office/bank account)?  Do you cooperate with any other entities in preparing offers or providing goods or services?
هل لديك شراكات مع أي من الكيانات الأخرى ( مثل إدارة / الموظفين / المكتب حساب مشترك / البنك) ؟ هل تتعاون مع أي من الكيانات الأخرى في إعداد العروض أو توفير السلع أو الخدمات؟
	

	If the answer to the previous question is yes, please provide details here, including the names of partner entities.
إذا كان الجواب عن السؤال السابق نعم ، يرجى تقديم التفاصيل هنا بما في ذلك أسماء الكيانات الشريكة 
	

	Payment Terms:

Payment shall be after delivery, within 30 working days of receiving the correct & detailed invoice.

Payment shall be via bank transfer or bank cheque.

Payment shall be made upon verification and acceptance of goods/services per contract and after submission of the correct & itemized invoice by the contractor. 

Do you accept payment terms?

· Yes

· No
 
	شروط الدفع: 

يكون الدفع بعد التسليم خلال 30 يوم عمل من استلام الفاتورة الصحيحة والمفصلة
 يكون الدفع عن طريق التحويل المصرفي او شيك بنكي ة
يتم الدفع عند التحقق من السلع / الخدمات وقبولها حسب بنود العقد و بعد تقديم الفاتورة التفصيلية و الصحيحة من قبل المورد.
هل تقبل شروط الدفع 
· نعم 
· لا

	Please ensure that these attachments are included in your submission:
	الرجاء التأكد من تضمين هذه المرفقات في العرض المقدم من قبلكم:

	·  Submit a copy of valid business registration
	· تقديم نسخة من السجل التجاري للشركة ساري المفعول

	· Submit a copy of a valid Tax registration certificate.
	· تقديم نسخة من شهادة التسجيل الضريبي سارية المفعول


	· Submit a copy of the electronic invoice of the company.
	· تقديم نسخة من الفاتورة الإلكترونية للشركة.

	· license of Egyptian Federation for Construction and Building Contractors
	· شهادة مقاولى التشييد والبناء.

	· Copy of the company's owner/representative ID Or Passport
	· تقديم نسخة من هوية مالك/ممثل الشركة أو جواز السفر.


	· Provide a list of references for previous similar work in preparing the required goods or services with high quality and within the local context.
	· تقديم قائمة مراجع لأعمال مماثلة سابقة في إعداد السلع أو الخدمات المطلوبة بجودة عالية وضمن السياق المحلي.

	· Priced, signed & stamped Attachment (1) – Scope of Work in Arabic 
	· المرفق # 1 نطاق الاعمال -  مسعر وموقع ومختوم.
باللغة العربيه 

	· Priced, signed & stamped Attachment (2) –Bill of Quantities
	· المرفق # 2 جدول الكميات -  مسعر وموقع ومختوم.


	· Signed and stamped Attachment (3) - Code of Conduct English & Arabic
	· المرفق # 3  قواعد السلوك - موقع ومختوم
باللغتين العربيه و الانجليزيه


	Signature

التوقيع
	

	Date

التاريخ
	


Page 10 of 12
Please sign and stamp each page

يرجى التوقيع و ختم على جميع الصفحات

